



တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤပုၤတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢ်/ခၢၣ်စးလၢအကွဲးနီၣ်ကွဲးပါတၢ်

နယုထၢ _____ လၢကမ့ၢ်ပုၤလၢအတိၤစၢၤမၤစၢၤနၢတၢၤ လၢကမၤပုၤဒီးမၤလၢပုၤအိၣ်နီၣ် န MNSure လံာ်ပတံၤထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒိဖျိနစံာ်လီၤ “Confirm” (အၢၣ်လီၤ) အယံ, နဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤ ပုၤတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢ်တၢၤအံၤလၢ ကမၤန့ၢ်တၢ်လၢနလီၤဒီး တၢ်အဂၤတမံၤလၢလၢနလံာ်ပတံၤထီၣ်အံၤအဖိခိၣ်အခၢၣ်စး လၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤလၢလံာ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်-

- န့ၣ်လီၤမၤန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ထၢဖိၣ် လၢကဟ့ၣ်လီၤပုၤစူးကါတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်
- ထၢန့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယးဒီးနၢဒီးနဟ့ၣ်ဖိယိဖိအဂ့ၢ်ဆူနလံာ်ပတံၤထီၣ်တၢ်အပူၤ
- တိၣ်ထီၣ်လံာ်ပတံၤထီၣ်လၢနဂီၢ်
- ယုထၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်တိၣ်ကျိၤလၢအိၣ်ဒီးအကံာ်အစိ
- ယုထၢဒီးဟံၤဖျါထီၣ် ဖြိၣ်မံၤယၢၣ်ခိၣ်သွဲးဒုးစရိလၢအဆိ
- မ့ၢ်ပုၤခၢၣ်စးဖိလၢအဆါန့ၢ်တၢ်လၢဖိတၢ်လံာ်လၢပုၤဂၤအဂီၢ်, တၢ်ကန့ၣ်လီၤမၤန့ၢ်စရိအဂ့ၢ်အကျိၤလီၤတၢ်လီၤဆဲးဒီး ပုၤဟ့ၣ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤ လၢနဆဲးလီၤဟံၤမံၤလၢအအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

နဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤစ့ၢ်ကိး ပုၤတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢ်အံၤ လၢကဟ့ၣ်လီၤ ဒီးကွၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဘၣ်ယးဒီးပုၤခဲလၢလၢနကွဲးရဲၣ်လီၤတၢ်အိၣ်လၢလံာ်ပတံၤထီၣ်တၢ်အလီၤန့ၣ်လီၤ. MNSure ပုၤပတံၤထီၣ်တၢ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤအတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢ်တဖၣ် လၢကဟ့ၣ်လီၤနၢဒီးကွၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ပုၤပတံၤထီၣ်တၢ် မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိယိဖိကရၢဖိအခၢၣ်စး, ပုၤဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢနၢ, ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤအဂၤတဖၣ် လၢအဟံၤဖျါထီၣ်လၢ အဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ပျဲၣ်လၢ အဘၣ်ယးဒီးပုၤတၢၤအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, မ့တမ့ၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်လၢအဖိသဲးစး, မ့တမ့ၢ် ပုၤလၢအန့ၢ်စိန့ၢ်ကမိၤလၢကန့ၢ်မၤန့ၢ်ဒီးဟံၤဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, ဒီးကဘၣ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်လၢ ကဟ့ၣ်တၢ်ဒိသဒၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤတၢၤလၢအကွၢ် မ့တမ့ၢ် ဟံၤဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢပုၤအဂၤတၢၤအခၢၣ်စးစ့ၢ်ကိး ကဘၣ်အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်လၢ ကစူးကါဝဲဒၣ်ထဲလၢ နီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဟံၤဖျါထီၣ်အိၣ်ဒီး လၢတၢ်ကမၤလၢပုၤလံာ်ပတံၤထီၣ်တၢ်အတၢ်ပညိၣ်ကွၢ်စိအဂီၢ် မ့တမ့ၢ် ကီၢ်စဲၣ် မ့တမ့ၢ် ဖဲၣ်ဒရၢၣ်သဲးစး တၢ်သိၣ်တၢ်သိဟ့ၣ်အခွဲး ဒီးလၢကဟ့ၣ်တၢ်ဒိသဒၢလၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢတၢ်တဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤလၢ ကန့ၣ်လီၤမၤန့ၢ်, စူးကါ, ဘီၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်, ထူးကွံာ်, ဟ့ၣ်, မ့တမ့ၢ် ဘိးဘၣ်ရၢလီၤအိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢနလံာ်ပတံၤထီၣ်အဖိခိၣ်အံၤ မ့တမ့ၢ် နီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ခူသ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဒိဖျိနစံာ်လီၤ “Confirm” အယံ, နဟ့ၣ်လီၤပုၤအတိၤစၢၤမၤစၢၤအံၤ အခွဲးလၢ ကဟ့ၣ်လီၤ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယးဒီး နလံာ်ပတံၤထီၣ်တၢ် ဒီးဟံးဂ့ၢ်ဝိမၤန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးလံာ်ပတံၤထီၣ်တၢ်အံၤ, ယုၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢနလံာ်ပတံၤထီၣ်တၢ်လၢနခၢၣ်စး ဒီး ဆဲးလီၤမံၤလၢ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်တိၣ်ကျိၤလၢအိၣ်ဒီးအကံာ်အစိလၢနခၢၣ်စးန့ၣ်လီၤ.

ဒိဖျိနစံာ်လီၤ “Confirm” အယံ, နအၢၣ်လီၤအိၣ်လီၤလၢ နအိၣ်ဒီးဒီးမူဒါလၢ နကလဲၤဆူတၢ်ဟံၤပနီၣ်တၢ်သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်လၢအကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢနကဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ကျိၤဘၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

တချုးနတူၢ်လိာ်န့ၣ်, ဝံသးစူးကါကဒါက့ၤ [MNSure တၢ်ဟ့ၣ်ပလီၤနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခူသ့ၣ်တဖၣ် \(MNSure Privacy Warnings\)](#), လၢအဟံၤဖျါထီၣ် တၢ်ပညိၣ်ဒီးအဲၣ်ဒီးစူးကါနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ခူသ့ၣ်ထၢဖိၣ်လၢနလံာ်ပတံၤထီၣ်အဂီၢ်ဒီးမ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိၣ်ထွဲအိၣ်လၢ တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်လၢတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ပလီၤနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခူသ့ၣ်တဖၣ် ကဒုးန့ၣ်ဟံၤဖျါထီၣ်စ့ၢ်ကိး တၢ်ကရၢကရိဒီးပုၤတၢၤဒီးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤနတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူမတၢ်အအိၣ် ဒီး MNSure ကပၤယၢၣ်နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤယံာ်ထဲလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးသးလီၤအိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ဘၣ်ယးဒီးနနီၢ်ကစၢ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢၣ်ဒီးမူဒါတဖၣ်အဂီၢ် အိၣ်ဖဲ [တၢ်သိၣ်တၢ်သိဒီးနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်အပုၤယဲၤကဘျး \(Terms and Privacy\)](#) အလီၤန့ၣ်လီၤ.

နမၤကတၢ် တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤအံၤ ဒိဖျိ န MNSure စရိလၢအုထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်တဘျီလၢလၢသ့ မ့တမ့ၢ် ဒိဖျိနကိး MNSure တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဝဲထၢၣ် (MNSure Contact Center) သ့န့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်တအဲၣ်ဒီးဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမိၤပုၤတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢၤအံၤ လၢကဟံးဂ့ၢ်ဝိတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်အံၤအယံ, ဝံသးစူးကါလီၤ “Cancel” (ထူးကွံာ်) န့ၣ်တက့ၢ်.